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PROCES   VERBAL 
 

Încheiat astăzi 06.06.2022  în sedinţa extraordinară de lucru a Consiliului local al comunei Grindu,  
judeţul Ialomiţa. 
           Secretarul general al comunei Grindu face cunoscut domnilor consilieri că au fost convocaţi  în 
sedinţa extraordinară de lucru, în baza dispoziţiei primarului comunei Grindu, nr.92 din 02.06.2022. 
 La şedinţă participă un număr de 10 consilieri locali, absent este Stanciu Marin Sorin, este întrunit 
cvorumul prevăzut de lege pentru aprobarea proiectelor de hotărâre prevăzute la ordinea de zi a sedinţei şi 
şedinţa este legală. 
 Dna secretar general al comunei prezintă procesul verbal al ședinței din data de 19.04.2022. 
 Se solicită întrebări asupra procesului verbal. Nu sunt. Se supune la vot. Se aprobă. 
 Dna secretar general al comunei prezintă procesul verbal al ședinței din data de 05.05.2022. 
 Se solicită întrebări asupra procesului verbal. Nu sunt. Se supune la vot. Se aprobă. 
 Dna secretar general al comunei prezintă procesul verbal al ședinței din data de 30.05.2022. 
 Se solicită întrebări asupra procesului verbal. Nu sunt. Se supune la vot. Se aprobă. 
 În continuare dna secretar general al comunei prezintă art.88 - 90 privind incompatibilitățile aleșilor 
locali și art.228 din Codul administrativ - Regimul general aplicabil conflictului de interese  pentru aleşii 
locali. Se constată că nu există astfel de stituații care ar duce la nulitatea actelor administrative adoptate sau 
eventuale prejudicii aduse terților. 
 Dna secretar general al comunei solicită propuneri pentru alegerea președintelui de ședință. 
 Dna consilier local Profir Tudorița propune pe dna consilier local Matei Elena. 
 Alte propuneri nu sunt se supune la vot. Se aprobă. Președinte de ședință pentru perioada iunie, iulie, 
august 2022 este dna consilier local Matei Elena. 
 Dna președinte de ședință prezintă ordinea de zi a ședinței.  
 Se solicită propuneri pentru completarea ordinii de zi a ședinței. Nu sunt. 
 Se supune la vot ordinea de zi și este aprobată în unanimitate de voturi. 
 Dna președinte de ședință dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea H.C.L.nr.23/29.05.2001 privind însuşirea inventarului bunurilor care alcătuiesc 
domeniul public al comunei Grindu, judeţul Ialomiţa. 
 Se solicită întrebări. 
 Dl.consilier local Ionică Ionel întreabă : de ce nu s-a trecut în domeniul privat și suprafața aferentă 
basculei  din fostul CAP ? 
 Dna secretar răspunde : este trecută în inventarul domeniului privat al comunei. 
 Dl.consilier local Ioniță Constantin întreabă : care este această magazie și cine plătește impozit ? 
 Dna secretar răspunde : este o parte din magazia lui IF Cristache Constantin, partea de Sud și din căte 
știu nu se plătește impozit pe această suprafața construită de 99 mp. 
 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu Florin întreabă : este clădirea pe care a modificat-o Cristache? 
și cine i-a dat voie să intervină asupra clădirii? 
 Dl.primar răspunde : da, despre aceea clădire este vorba. 
 Dl. consilier local Ionică Ionel întreabă : suprafața construită este de 99 mp. Este destul de mare, de 
ce nu construim o capelă ? 
 Dl.primar răspunde : nu este teren suficient. 
 Dl. consilier local Ionică Ionel întreabă : acoperișul construcției este modificat de aproape 12 luni, 
cine i-a dat voie? 
 Dna consilier local Țuțuianu Mariana precizează : a modificat și schimbat acoperișul clădirii 
deoarece s-a folosit de clădire. 



 Dl. consilier local Ionică Ionel întreabă : ce proiecte au fost propuse prin ADI Ialomița anul acesta, 
de ce nu facem o capelă prin fonduri ADI, iar restul lucrării să fie din fonduri proprii? 
 Dl.primar răspunde : anul aceasta nu am depus proiecte la ADI Ialomița dar avem în derulare 
proiectul depus anul trecut - desființare locuință și construire teren multifuncțional și urmează să facem 
recepția la terminarea lucrărilor. 
 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : în ce domeniu se află clădirea - magazie brutărie?  
 Dna secretar răspunde : în domeniul public al comunei. 
 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu răspunde : aflându-se în domeniul public eu stiu că se poate  
concesiona. Care este scopul să trecem această magazie din domeniul public în domeniul privat ? 
 Dl.primar răspunde : Bunurile din domeniul public nu se pot vinde. 
 Dna consilier local Orbu Roxana răspunde : dar nu o vindem, facem capelă. 
 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu răspunde : eu nu sunt de acord cu trecerea acestei clădirii din 
domeniul public în domeniul privat. Să înțeleg că dumneavoastră ne rugați să o vindem ? 
 Dna consilier local Matei Elena este de acord să o trecem dintr-un domeniu în celălalt dar nu este de 
acord să o vindem. 
 Dl.consilier local Ioniță Constantin răspunde : este cert că avem nevoie de o capelă. 
 Dl.consilier local Ionică Ionel completează : nu o să primim finanțare de la ADI dacă această clădire 
va fi concesionată, ca urmare să solicităm finanțare de la ADI pentru construirea unei capele. 
 Dna președinte de ședință solicită și alte întrebări, nu mai sunt. 
 Se supune la vot propunerea de trecerea a acestui imobil - magazie burtărie din domniul public în 
domeniu privat. Rezultatul este următorul : 4 voturi pentru, 2 voturi împotrivă și 4 voturi abțineri. 
 Se supune la vot și propunerea pentru modificarea suprafeței străzii Ispas Făgărășanul, tronson nr.2. 
 Rezultatul votului - 10 voturi pentru, 0 voturi împotrivă și 0 voturi abțineri. 
 Dna președinte de ședință solicită prezentarea următorului proiect de hotărâre. 
 Dna secretar precizează că următorul proiect de hotărâre este pentru modificarea și completarea 
inventarului domeniului privat dar având în vedere că nu s-a aprobat trecerea imobilului - clădire magazie 
brutărie în domeniul privat al comunei, acest proiect nu se mai adoptă. 
 Dna președinte de ședință dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivul de investiţii: “ Amenajare 
complex de joacă în comuna Grindu, județul Ialomița”. 
 Se solicită întrebări. Nu sunt. Se supune la vot. 
 Se aprobă în unanimitate de voturi.  
 Alte subiecte la ordinea de zi nu mai sunt și dna președinte de ședință declară ședința închisă. 
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